
האגודה להתנדבות
האגודה להתנדבות היא עמותה ללא כוונות רווח הפועלת זה 40 שנה, ומסייעת בחיזוק חוסנה החברתי של מדינת ישראל באמצעות התנדבות בכלל והתנדבות לשירות אזרחי־לאומי בפרט.

האגודה להתנדבות היא הארגון החברתי־התנדבותי בעל היקף הפעילות הרחב ביותר בארץ. היא מפעילה מתנדבים מכל המיגזרים והאוכלוסיות, בכל הגילאים, במיגוון עצום של תחומים. מתנדבי האגודה משפיעים לטובה על חייהם של מיליוני אזרחים במדינת ישראל 

באמצעות השתלבותם בפעילות בתחומי החינוך, הרווחה, הבריאות, הביטחון ואיכות סביבה, וכן במשרדי הממשלה ובשירותים חברתיים. 

رابطة التطوّع هي جمعيةّ غير ربحيةّ تأسّست قبل أربعين عامًا، تساعد فيى ترابط المجتمع الإسرائيليّ من خلال العمل التطوّعي عامّة، والتطوع في الخدمة الوطنيةّ-المدنيةّ خاصّة.

رابطة التطوّع هي منظمّة اجتماعيةّ-تطوّعيةّ صاحبة الأنشطة الأوسع في نطاق الدولة. تشُغّل الجمعية متطوّعين من كافةّ القطاعات والسكان،من جميع الأعمار في مجموعه واسعه من المجالات. لمتطوّعي رابطة التطوّع تأثير إيجابيّ في حياة الملايين من المواطنين في دولة إسرائيل، إذ يأتي ذلك 
عن طريق التحاقهم بمجالات التربية، الرفاه، الصحّة، الأمن، جودة البيئة إضافة إلى المكاتب الحكوميةّ والخدمات الاجتماعيةّ.

The Israeli Volunteering Association (IVA) has been the largest volunteering organization in Israel for the past forty years, working with all sectors and populations in Israel, including Jews, Muslims, Christians, Druze, Bedouins, religious, secular, youth at risk, people with 

disabilities and more. While promoting solidarity, equality and social justice, the IVA enables young people to engage in meaningful volunteer work, endowing them with social and professional skills. The IVA perceives volunteering as a tool to promote meaningful social 

change and create a better future for all Israeli citizens. Offering a wide scope of volunteering programs, the IVA aspires to reduce social־economic gaps and promote solidarity, equality and tolerance. 

לאור חזון הארגון - פיתוח חוסנה של מדינת ישראל - בנתה האגודה תוכנית ייעודית וייחודית, שמטרתה הפגשת צעירים ממיגזרים שונים, על מנת שיתוודעו טוב יותר אלה לאלה, ויתחזק הדיאלוג ביניהם. המציאות היומיומית במדינת ישראל גדושה שסעים ומחלוקות, 

ופעמים נדמה כי רב השונה על הדומה. דבר זה מחייב את האגודה, כמי שאמונה על המוני צעירים ועובדים מאוכלוסיות שונות, לפעול לחיזוק השיח ולהגברת הערבות ההדדית.

على ضوء رؤية الرابطة التي تطمح إلى تعزيز الترابط الاجتماعيّ داخل دولة إسرائيل، وضعت الرابطة برنامجًا فريدًا من نوعه يهدف إلى الجمع بين جيل الشباب من مختلف القطاعات، وتعزيز الحوار والتعارف بينهم. يعجّ الواقع اليوميّ الإسرائيليّ بالخلافات والانقسامات، إذ يبدو، من الخارج، 
أنّ الاختلاف يطغى على التشابه، الأمر الذي يتطلبّ من الرابطة أن تعمل على تعزيز الحوار وزيادة التكافل بين مركّبات مختلف القطاعات.

In keeping with the IVA’s vision of strengthening Israel’s solidarity and equality, it has built a program with the aim of bringing together young people from different sectors of society in order to strengthen the dialogue between them. Daily life in Israel is full of schisms 

and controversies, which often makes it seem that more divides us than unites us. It is therefore incumbent upon us as a society to seek common ground. The IVA aims to bring together youngsters of different backgrounds so that they may learn to bridge the gaps and 

strengthen mutual understanding.
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